

Date: 26 March 2026
Ref: CS/DFM/20260326/01

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
P.O. Box: 9700 Dubai, UAE

التاريخ: 26 مارس 2026
المرجع: CS/DFM/20260326/1

السيد / حامد أحمد علي المحترم
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
ص.ب: 9700 دبي، الإمارات العربية المتحدة

**Subject: Announcement of the Names of Candidates
for Dubai Islamic Bank P.J.S.C. Board of Directors
Membership Term 2026 – 2029**

**الموضوع: الإفصاح عن أسماء المرشحين لعضوية مجلس إدارة بنك
دبي الإسلامي لدورة 2026 - 2029**

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد ،،،

With reference to the Annual General Assembly Meeting ("AGM") of Dubai Islamic Bank P.J.S.C ("DIB", "Bank") scheduled on Wednesday 1st April 2026, and the AGM agenda item concerning the election of the board of directors of the Bank for a three (3) year term ending in 2029 as per the Article of Association of the Bank, and in compliance with Federal Decree Law No. (32) of 2021 concerning Commercial Companies, and the Chairman of Authority's Board of Directors' Decision No. (3/RM) of 2020 Concerning Approval the Joint Stock Companies Governance Guide.

بالإشارة إلى اجتماع الجمعية العمومية لبنك دبي الإسلامي ش.م.ع. ("البنك") المزمع انعقاده يوم الأربعاء الموافق 1 أبريل 2026م، وبالإشارة إلى بند جدول الأعمال الخاص بانتخاب أعضاء مجلس الإدارة لفترة ثلاث سنوات تنتهي في 2029م، حسب النظام الأساسي للبنك، وامتثالاً لمتطلبات القانون الاتحادي رقم (32) لسنة 2021 بشأن الشركات التجارية، وقرار رئيس مجلس إدارة الهيئة رقم (3/ر.م.) لسنة 2020م بشأن اعتماد دليل حوكمة الشركات المساهمة العامة.

Kindly note that the below listed candidates, who applied for DIB Board of Directors membership during the nomination period, have been vetted by the Board Nomination and Remuneration Committee, and granted the Central Bank of the UAE's No objection:

نود أن نحيطكم علماً بأن السادة التالية أسماؤهم، والذين تقدموا بطلب الترشح لعضوية مجلس إدارة بنك دبي الإسلامي خلال المهلة المخصصة لقبول الترشيحات، قد تمت المصادقة عليهم من قبل لجنة الترشيحات والمكافآت، وحصلوا على عدم ممانعة مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي:

- H.E. Mohammad Ibrahim Alshaibani
- Eng. Yahya Saeed Lootah
- Dr. Hamad Mubarak Buamim
- Mr. Abdulaziz Ahmed Almheiri
- Mr. Hamad Abdulla Alshamsi
- H.E. Abdulaziz Mohammed Faraj Almulla
- Mrs. Hind Bin Khirbash
- Mr. Bader Saeed Hareb
- Mr. Javier Marin Romano

- معالي محمد إبراهيم الشيباني
- المهندس يحيى سعيد لوتاه
- د. حمد مبارك بوعميم
- السيد عبدالعزيز أحمد المهيري
- السيد حمد عبد الله الشامسي
- سعادة عبدالعزيز محمد فرج الملا
- السيدة هند محمد بن خرباش
- السيد بدر سعيد حارب
- السيد خافيير مارين رومانو



The details of the above candidates and their profiles are also available on DIB website www.dib.ae.

تفاصيل المرشحين المذكورين أعلاه وسيرهم الذاتية متاحة على الموقع الإلكتروني لبنك دبي الإسلامي www.dib.ae.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

زينة سماقية
أمين سر مجلس الإدارة
دبي الإسلامي
Zeina Sammakieh
Board Secretary
DIB



CC: H.E. Waleed Saeed Abdul Salam Al Awadhi
Chief Executive Officer
Capital Market Authority
Abu Dhabi, United Arab Emirates

نسخة إلى: سعادة وليد عبدالسلام العوضي
الرئيس التنفيذي
هيئة سوق المال
أبوظبي - دولة الإمارات العربية المتحدة